
 

 

 

for all your heavy & medium duty metal fabrication needs 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Punching and bending sheet metal of all sizes and thickness is our core competency. We back this 

statement up with our large array of sheet metal punching and bending equipment, tooling and dies. 

 

 

 

SHEET METAL FABRICATORS & STOCKIST 

  

Штамповка и гибка листового металла всех размеров и толщины наша основная компетенция . Мы 

поддерживаем это заявление с нашего большого массива листового металла штамповки и гибки оборудования , 

оснастки и штампов. 
 

http://www.nobleindustries.com/sheet-metal-punching/
http://www.nobleindustries.com/metal-bending/


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

About Us 
 

As one of the largest and most diverse metal fabricators in Eastern 

Europe, it is easy to see why Diand Energy is the leader. Some 

custom sheet metal fabricators stick to just sheet metal fabrication. 

Diand energy started as a heavy sheet metal fabricator and completes 

projects with a vast array of metal cutting and bending equipment. We 

have a large, experienced workforce, multiple shift operation and 

computer automation to increase efficiency and quality. We are able to 

handle short or long run production runs and rely on the principle that 

total customer satisfaction should be our highest priority.  

 

В качестве одного из крупнейших и наиболее 

диверсифицированных металлических переработчиков в Восточной 

Европе , это легко понять, почему Diand Энергиялидера . Некоторые 

производители металлических листов заказ придерживаться 

изготовления листового металла просто . Diand энергия начала в 

тяжелых листового металла изготовителем и завершает проекты с 

огромным массивом металла резки и гибки оборудования . У нас 

есть большой , опытный персонал , операции множественного 

переключения и компьютерной автоматизации для повышения 

эффективности и качества . Мы в состоянии справиться короткие 

или долгосрочной перспективе производство работает и полагаться 

на принципе, что общая удовлетворенность клиентов должны быть 

нашим главным приоритетом . 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Services We Offer 

 Plate bending operations on high quality CNC Press Brakes for jobs 

up to 12 meters in length. 

 Metal cutting on variable rake & swing beam shears for thickness 

up to 30mm (M.S.) 

 Sheet metal punching, drilling, knotching etc. 

 Welding – MIG / TIG / Mesh Welding 

 Laser cutting, tube bending, and straightening  

 Stockist of Metal Working machines 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Координатно пробивной ЧПУ SKYB31225C 

Coordinate CNC punch SKYB31225C 
 

Фрезерный центр с ЧПУ XH 

 

нок токарный с ЧПУ L440 / L460 

 



call us today for all your fabrication requirements … 
 

220073, Republic of Belarus, Minsk, ul.Skryganova, Building 6, Suite 401 B. (800 meters from the Metro Youth) 

E stanko-stroy@mail.ru T +375 44 544-45-38  F +375 17 204-45-38 

We invite you to cooperate! 
 


